
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 14. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 478

Om 10 – 15 år er forholdene i området ved banestrækningen Bramming – Tønder sikkert

ret forandret. Blandt andet er der planer om opgradering af den nærliggende A 11 til en

højhastighedsrute, ligesom trafikken på A 11 til den tid måske er 20 – 30 pct. højere end i

dag, bl.a. som følgevirkninger af de trafikproblemer, som nedrivningen af halvdelen af

Rader Hochbrücke på A 7 over Kielerkanalen giver på A 11 i en lang årrække. Er det så

overhovedet forsvarligt at øge den langsgående landbrugstrafik på A 11?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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